
Styremøte 6
Hovedstyre i Spanskrøret 2024

________________________________________________________________________

Dato: 18.03.2024

Sted: Kontoret

Ordstyrer: Mariken

Referent: Erik

Tilstede: Alle

Fraværende: Sofie, IT Fredrik, Christian og Veslemøy

(forsinket)

Oppsummering

Kakebaker/ snacks og kaffekoker ansvarlig

- Ingen (aiaiai), men be kjeks!

Runde rundt bordet

Hvem Kommentar

Mariken Vært på jub til industriell design. På fredag var hun på
lederkurs og fikset plakater. Lørdagen besto av
påskerenn og spillkveld. Møtte kompis på byen, han
vant korps NM.

Sofie

Erik Jeg har vært på praksis, og er ferdig med praksis. På
fredag lagde pizza og drakk 6 øl. På lørdag jobbet på
scandic lerkendal og serverte både Mia og Sofie. Fant
extacy under bordet til noen ga det til Mia (Erik sin
humor).

Christian

Mia Vært på jub til Leonardo, indøk revy og smørekoppen
jub. Kafe med vervet til uka.

It Fredrik



Bok Fredrik Referent til genfors til kjelleren. Hysterisk lættis
(morsomt). Varte i ca 4 timer, Mariken tar over ordet…
Lar ingen andre prate mer enn 2 min… Bok Fredrik ble
beruset på etterfesten. Nucleus jub på torsdag. Blitt
venner med volvox lederen

Veslemøy

Maren Sett på young royals, første 2 episodene. Lederkurs,
likte det. Nucleus jub, påskerenn (kos). Skole og lagde
vafler.

Hanna Kjedelig uke, dro hjem på torsdag. Fant ut birken utsatt
til søndag istedenfor lør. Dro på russerevy. Var på
lillehammer bakeri med foreldre og venninner (en fra
USA). Gikk birken. Rakk ikke tog, så ble en dag lenger i
Lillehammer, men rakk møte i dag (18.03.24)

Oppdatering rundt vervarbeid

Hvem Kommentar

Mariken ENT3R elevkveld stand, lederseminar, kontortilgang,
vært på møter med ekskursjonsgruppa og Irgens,
jobbet med booking og planlegging av 17. mai

Sofie ENT3R elevkveld stand, lederseminar, søndagsinnlegg
Det hadde vært gøy hvis flest mulig ble med på logitas
sitt jub 18.april. Så blir vi en godgjeng!:)) Er ikke så
mange jubileer igjen nå.

Erik ENT3r elevkveld stand, linjeledermøte,

Christian Fylt opp kjøleskapet med Solo og Pepsi Max Yay!

Mia Hatt hybridquiz med Erudio, hatt sosialkveld med
fgakom spanky og fagkom erudio, planlegger ny quiz
på Work Work, lagt ut flere jobbtilbud på spanskrøret
faglig (facebook). Vært på lederkurs med styret. vært
på møter med ekskursjonsgruppa og Irgens.

It Fredrik

Bok Fredrik Gullblekka er good. Vi har hatt vitnemålsutdeling! Skal
planlegge nye avisa snart

Veslemøy Har arrangert påskerenn med arrkom:)



Maren Lederseminar.< Har arrangert påskrenn med idkom, har
planlagt ferdig vårfesten og får 11k i buss rabatt hvis vi
bestiller buss til 200 stykk. har bestilt og booket gratis
kino til 24. april og har stipendpils på work work før
quizen på onsdag. Skal bestille Åre i påsken. Det blir
sosial kveld i morgen

Hanna PLANLAGT MØTE

Ris/ros

Hvem R(i/o)ses for hva

Velsemøy God gjennomført påskerenn

Maren Godt gjennomført påskerenn

Sofie Ros for å fikse ekstra bilett til Socialis jub så fort

Maren Ros for å konstant stå på med Arrkom<3

Maren Ros for å låne bort maling til deltagaven

Christian Ros for å fylle opp kjøleskapet med solo super og pepsi max YAY<3

Spanks

Hvem har
sendt inn

Hvem skal få
spank Grunnlag for spank Tas den?



Styrets forslagskasse

Hva Hva har kommet inn?

ITdagene Kommer en sak senere om det, det skal bli tatt opp!

Saker <33

Sak 1: Medarbeidersamtale i styre innmelder: Mariken
Tid: 5 min

Bakgrunn
Skal få i gang medarbeidersamtaler med alle i styret. Det er en
samtale hvor vi går en liten tur, og snakker om hvordan det går med
vervet så langt. Blir kos<3

Diskusjon En og en samtale med rektor. Blir etter påske en gang, planlegger med folk.

Konklusjon Det blir.

Handlingsplan Vent på melding fra Mariken og planlegg med henne.

Sak 2: Oppdatering rundt mail fra pedagogstudentene Innmelder: Mariken
Tid: 7 min

Bakgrunn
1) En fra styret kan få tilgang på deres google disk, hvem skal få

det?
2) De har også kontaktet de andre lærer studieforeningene

Diskusjon

1) Sofie blir nevnt. Naturlig at det blir henne?
2) Burde de nevnt at de hadde sendt mail til de andre lærer - linjeforeningene også? Vi

kan godt møte opp på møtene deres
3)

Konklusjon

Handlingsplan



Sak 3: Gjennomgang av lederkurset Innmelder: Mariken
Tid: 8 min

Bakgrunn
Vi var på ledermøte forrige uke. Tenkte å gå gjennom litt av
perspektivene som ble tatt opp på seminaret. Mye god erfaring å få
med seg

Diskusjon

Det startet med introduksjon, for at de videre var oppgaver. Pratet om hva som er en god leder,
og egne opplevelser. Finnes mange ulike typer ledere. Forskjell på arbeidslivet og studie -
ledere. Viktig å huske at det å være en leder ikke er det samme som å være flink i et verv. Lurt å
tenke på hva man vil sitte igjen med etter vervet. Vanlig å kjenne på at motivasjonen forsvinner
litt, stress. Viktig å fokusere på hvorfor vi gjør dette og hva vi vil med dette. Ta opp med
personer hvis det er irritasjon. Viktig å bli bevisst på hvordan man selv oppfattes fra utsiden.
Tok tester, fikk svar på hva slags leder man er. Se eget ref hvis man lurer på mer.

Konklusjon

Handlingsplan

Sak 4: IT dagene Innmelder: Mariken
Tid: 7 min

Bakgrunn
Håkon ga tips om at vi burde sende mail til de. Det var noe vi var på i
fjor som er veldig relevant for 3-5 klasse.

Diskusjon

Håper å få tilgang til plasser på disse IT-dagene. Burde sende mail for å finne ut om vi har
tilgang på plasser. Ser for oss at det er mest naturlig at IT Fredrik tar kontakt (evt Christian).
Sofie trekkes inn da hun har tilgang på mail. Alle nevnte burde samarbeide for å finne ut av
dette sammen.

Konklusjon Sofie, IT fredrik og Christian samarbeider om dette.

Handlingsplan

Sak 5: Vikarlærer utmerkelse Innmelder: Mariken
Tid: 7 min

Bakgrunn
Vi må gå gjennom instruksene for vikarlærer, og finne ut hvordan vi
skal spre ordet om det<33 Vikarlærer tekst

Diskusjon
Litt for få som har sett på dette… Teksten leses opp høyt. Generell enighet om at teksten er
god. Hvordan skal folk få dette med seg? Diskuteres om dette burde markedsføres, eventuelt
hvordan dette skal markedsføres.

Konklusjon Legger dette ut på Instagram og Facebook (kanskje ila denne uka her)

Handlingsplan

Sak 6: Gjennomgang av skom referat Innmelder: Mariken
Tid: 3 min

Bakgrunn

https://docs.google.com/document/d/1uuUpQ-sZ81ClJyAkOexO20S-CsHN5dhkAXOuNZgebmY/edit


Diskusjon Savner gjennomgang av skom referat. Leses opp. De har ikke gått gjennom så mye relevant for
vår del. Podcasten ble tatt opp, men det blir nok ikke noe mer av den.

Konklusjon

Handlingsplan

Sak 7: Oppdatering rundt 17. mai planlegging Innmelder: Mariken
Tid: 3 min

Bakgrunn

- Fått godkjent rommene, vakt og service er informert
- Sendt mail til kontoransvarlig for sikkerhetsrunde og booking

av rom
- Dette blir gjennomført i mai

Diskusjon Hanna småstressa på om hun kan være beruset. Får beskjed om at hun ikke skal være det.

Konklusjon

Handlingsplan

Sak 8: Styre sosialt Innmelder: Mariken
Tid: 5 min

Bakgrunn - Vi må finne på noe sosialt snart. Kanskje før søskencava?

Diskusjon Drikke på en ukedag, DT torsdag nevnes. Maren er tydelig tørst. Erik syntes ikke vin er så godt.

Konklusjon Eventelt onsdag eller torsdag etter påske. Maren kan lage pizzadeig.

Handlingsplan

Sak 9: Undergrupper på discord? Innmelder: Fredrik
Tid: 5 min

Bakgrunn

- Tok opp på forrige LURDO! møte om vi skulle nyttegjøre
discorden til spanskrøret og det var det ønske for. Derfor lurte
jeg på om vi skulle la alle undergrupper få sin egen kanal på
discorden også?

Diskusjon Diskuteres om arrangementer til undergruppene og andre skal gjennom Discord. Lage en
eventuelt egen kanal for undergruppene. La Lurdo styre sin egen gruppe

Konklusjon Videreføre til neste møte. Hør med IT Fredrik om hva han tenker.

Handlingsplan

Sak 10: LURveleven Innmelder: Fredrik
Tid: 10 min



Bakgrunn

- Jeg har snakket med korleder Truls om litt rundt status til
LURveleven og hvordan de har det for tiden. Sitat fra Truls:

“Jeg tror grunnen til at det er lav interesse for koret er
mangfoldig. Det største tiltaket hadde vært å gi oss en bedre
plattform å markedsføre oss enn hybel-til-hybel. Jeg føler vi
ikke får vist oss selv godt nok gjennom en timeslang økt som
vi deler med revyen. En annen grunn til at interessen er så lav
er at jeg føler at vi alltid blir sett på som en ettertanke ved
Spanskrørets arrangement. Vi har vurdert innad i koret å
droppe Immball/julebord kommende semesteret og i stedet
prioritere SJUNGOM og andre eksterne korarrangement, fordi
vi føler ikke at vi får noe utbytte ved å opptre.”

Jeg mener dette må tas seriøst og at vi må komme med
forslag for å støtte koret samtidig få dem til å føle seg mer
iverdsatt.

Diskusjon

LURveleven markedsfører seg gjennom Facebook. BOK Fredrik mener vi må markedsføre koret
mer gjennom Face. Ingen hindringer for de å promotere selv på Face og Insta. Hva vil de selv?
Muligens ønsker de eget arrangement i fadderuken. Selvfølgelig mulig, men ved andre
arrangementer som silent disco vil muligens være mer fristende. Kan de ha vors? Kan dette tas
opp i fadderkom? De burde komme med konkrete forslag med hva de ønsker. Bruke spesielt
hybel til hybel for å “selge”. Send melding til Sofie om ting de ønsker å legge ut eventuelt.

Konklusjon Spanskrøret vil mer enn gjerne promotere LURveleven, men vi trenger en plan. Og spesifikke
ting de kan se for seg. Hvis hjelp trengs eller noe de ønsker. Bare si ifra!

Handlingsplan

Eventuelt: komitevors før vårfest eller silent disco?
Ja! Alle sender melding i gruppene sine<3

Handlingsplan videre

Saksnr. + Navn Handlingsplan

Sak 11: Styrelag på quizzen Innmelder: Fredrik
Tid: 2 min

Bakgrunn - Skal vi ha et styrelag til quizzen?

Diskusjon Flere som kan være med. Mats kan være med.

Konklusjon Vi fikser lag!

Handlingsplan



Møtekritikk

● NSTR


